



Protokoll styremøte 08.03.23

Protokoll styremøte i NJFF Vestfold, onsdag **08.03.23**, kl. **18.00-21.00** på Pukkestad.

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no

Til stede: Jan Dalen, Ove Lersveen, Øystein Lunde, Kim Belaska, Kim Karlsen, Mari Galåen, Bjarne Støtvig, Håkon Torsvik, Jan Thore Nalum, Øystein Rønning

Forfall: Ingen

Referent: Øystein Rønning

Medlemstall: 28.02.22: 4005. 02.03.23: 4196 (betalt).

Økonomisk status pr 02.03.2023: Driftskonto: Kr.383 369,85

Sparekonto: Kr.1 176 315,86.

Saksliste:

Sak nr.		Ansvarlig for oppfølging/ gjennomføring
17/23	PROTOKOLL FRA STYREMØTE 08.02.23 Gjennomgang og godkjenning av protokoll. Kommentarer fra Bjarne Støtvig. Vedtak: Protokoll godkjennes med kommentarer/tillegg.	Alle
18/23	Økonomisk gjennomgang: Gjennomgang av regnskap for jan/feb. Vedtak: Vi sier ifra til regnskapskontoret at vi ikke skal betale for feil vi har påpekt og de må rette. Ber om kreditnota på feilføringene. Spørre regnskapskontoret hvorfor noen av utgiftene står på en 4000 konto. Kommentar fra Støtvig om at det bør periodiseres på riktig årstall (kjøregodtgjørelse). Regnskapet godkjennes.	Kasserer
19/23	Orienteringssaker: - Leder orienterer - lokale årsmøter - Markedsføring, ref kommentar BS - RM Nordisk Jakttskyting 4.juni - Gjeddefiskestevne Farris er under planlegging av Larvik JFL - Årsmøtet Tjølling JFF, bra oppmøte med over 30 pers. - Kurs Jaktleder for Tønsberg Kommune 02-03.juni Regsek arrangerer kurs med hjelp av instruktør fra Akershus. Ikke åpent for alle, men mulighet for tilsvarende kurs som åpnes for flere til neste år.	Jan Jan Regsek Regsek Regsek Regsek

	Vedtak: • Reg.sekr. innhenter i løpet av desember/januar oversikt tidspunkt og sted for lokalforeningenes årsmøter for 2024. Det lages en liste til neste år på dato for lokallagsårsmøtene, slik at vi kan fordele oppgaven mellom styremedlemmene med å representere Regionlaget på alle lokalforeningsårsmøter. Vi lager en felles PP presentasjon som reg.lagets representant skal bruke som presentasjon (neste år). • Ønske om at protokoller sendes ut med dato først, slik at de blir lettere å søke opp. • Det er ønske om at utvalgsledere får tilgang til FB. • Kommentar fra Jan om at regionlaget bør representere på alle RM og andre arrangementer. Reg.sekr. lager oversikt over hvilke arrangementer som skjer. • Det lages en enkel brosjyre som viser planlagte aktiviteter i regi av regionlaget. Denne kan deles ut på arrangementer og stands. • Håkon sjekker opp om elfiskekurs kan holdes i Vestfold? • Reg.sekr. innhenter og lager en aktivitetsoversikt så tidlig som mulig over sentrale konferanser og andre aktiviteter som det kan være aktuelt at vi (utvalgsleder og/eller andre) deltar på. Dette bør det settes av midler til i budsjettet, (en samlepott der vi ikke har konkrete aktiviteter). Der det er mulig bør den enkelte kontakt/utvalgsleder ta dette med i sin aktivitetsplan og budsjett for året. • Det etterbestilles premier til RM Nordisk Jaktskyting for Hedrum JFL. • Håkon ønsker å representere på Gjeddefiske konkurransen.	Regsek/alle
20/23	Årsmøtet 17.mars Plan for gjennomføring, fordeling av oppgaver. Vedtak: • Ove og Håkon registrerer delegatene. • Styret foreslår KIM Belaska som ordstyrer og Øystein C. Rønning som sekretær. Tellekorps, og to til å underskrive protokollen plukkes ut av årsmøtet. Medlemmer til ny valgkomite foreslås av årsmøtet. • Forbundsleder Knut Arne Gjems holder et innlegg før årsmøtet starter. • Feil i vedtektene som er trykket opp i årsrapporten. Vi må trykke opp nye og legge ved til årsmøtet. Vi spanderer en valgfri drikke til maten.	Alle Alle

	• Det sendes ut påminnelse til foreningene om at de forbereder et innlegg på 5 minutter til «foreningens time»	
21/23	Kurs standplassleder Hedrum JFL har spurt om kurs for standplassledere. Regsek har sjekket med forbundet, og fått svar at lokale rifle/hagle instruktører kan holde kurs i dette etter opplegg fra studieforbundet. Svaret er formidlet tilbake til Hedrum JFL, med tilbud om å være behjelpelig med å finne instruktør, hvis de ikke har egne. Vedtak: Orientering tas til etterretning.	Regsek Regsek
22/23	Aktivitetsfondet Vi gjorde en del endringer på oppsettet til aktivitetsfondsøknaden i fjor. Står de seg godt, eller er det behov for justeringer før vi sender ut på nytt? Vedtak: Endringer i aktivitetsfondsøknadsskemaet forelegges årsmøtet. Info om aktivitetsfondet sendes ut etter årsmøtet, eventuelt med justeringer.	Alle Regsek
22/24	Eventuelt • Det sjekkes opp om brevet fra styret til forbundsstyret er videresendt til de andre regionlagene. • Jaktkontakten har satt dato for aktivitetene «sine»: 1. Lavterskel nedskjæring vilt – 21/3/23 2. Lavterskel nedskjæring vilt - 18/4/23 3. Lavterskel salong – 25/4/23 4. Lavterskel oppfrisknings kurs hagle – mai 2023 (dato kommer snart) 5. Lavterskel jakttraining for gode jaktopplevelser hagle – aug 2023 (dato kommer snart) • Sette opp tid til å behandle eventuelle innspill om æresmedlemskap for fremtiden. • Det sendes ut en aktivitetsoversikt fra Regionlaget til alle medlemmer på e-post (halvårsperiode). • Vi fikk en for lite Jakke iht bestilling fra SkittFiske. Jan følger opp (str 56). Vedtak: Forslagene følges opp	Jan Regsek Regsek Jan

Styremøtedatoer: 11.jan, 8.feb, 8.mars, 19.april, 24.mai, 12.juni, 30.aug, 18.okt, 13.des, 24.jan, 6.mars.

Årsmøte dato: Åsgårdstrand – 17/3-18/3-2023.